

HammerClub Exhibition 2019

Theme / Thema: *Renewal (Erneuerung)*

The theme of HammerClub 2019 Exhibition will be “*Renewal*”. Renewal in the sense of what has been taking place in the City of Dundee and its regeneration as a cultural and creative city; renewal in the way that silversmithing is undergoing a renewal through embracing new and emergent technologies.

Das Thema der HammerClub 2019-Ausstellung lautet “*Renewal*” (Erneuerung). Erneuerung im Sinne dessen, was in der Stadt Dundee stattgefunden hat, und ihrer Erneuerung als Kultur- und Kreativstadt; Erneuerung der Art und Weise wie Silberschmieden sich durch Erschließung neuer und aufstrebender Technologien neu ausgerichtet hat.

The exhibition will take place from 27th May 2019 – 30th June 2019 and its venue is [Dock Street Studios](#) which has 167sq metres of space and is directly opposite the V&A Dundee.

Die Ausstellung findet vom 27. Mai 2019 bis 30. Juni 2019 in dem 167 qm großen [Dock Street Studios](#) die direkt gegenüber dem V & A Dundee liegen, statt.

[Registration for the exhibition is closed.](#)

[Die Anmeldung für die Ausstellung ist geschlossen.](#)

<https://www.silberschmiede-forum.eu/hammerclub-exhibition-2019/>